
 
            

 

 

Sammanfattning Protokoll 16-08-29 

 
 
 

    

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 

Ekonomin i föreningen är fortfarande bra. En del material 
har redan betalats. 

Nästa räkning för fibern skall betalas i slutet av september. 
Styrelsen avvaktar med fakturering därefter tills projektet är i 
slutfas, d v s samtliga räkningar är betalda och allt är avräknat 
mot EU-bidraget.  
Med andra ord, när vi exakt vet hur stor resterande 30% av 
fiberkostnaden skall delas på alla oss deltagare.  
Deltagare, som inte är listade i ANSÖKAN, faktureras 10.000 
SEK under våren, med senaste betalning slutet april 2017.  

 
Uppdatering i projektet : Projektet går så här långt över 
förväntan !  
Vi har fått ytterligare en ny medlem / deltagare i 
fiberprojektet. 
 
Markupplåtelseavtalen: Det saknas fortfarande 5-6 st, alla 
är informerade och har blivit påminda minst en gång. En del 
medlemmar har själva gjort en del tillägg i avtalen, detta är 

dock inget föreningen godkänt. 
 
Nästa medlemsmöte: Nästa medlemsmöte planeras till       
13 oktober i Gnistan. Programmet mailas ut veckan innan. 
 
Tilläggstjänster för momsredovisning: Föreningen gör en 



offertförfrågan ang tilläggstjänster för elinstallationer i 

hemmen. 
 
Hemsidan: Det arbetas på det, men tiden har varit knapp. 
 


